
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 15. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 322
Vil ministeren oplyse, hvorfor Fødevarestyrelsen ikke, da den beslutter, at for-
undersøgelsen af vold mod svin kun skal basere sig på afgjorte politianmeldte
sager, ikke bruger samtlige sager om vold mod svin, men kun sager fra 2010
og frem, når undersøgelsen derved forsinkes med flere år i forhold til det plan-
lagte, mens volden mod svin fortsat stiger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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